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BRMG-KR.0012.8.2014 

 

PROTOKÓŁ NR  50-8/2014 
z  posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej  Rady Miasta Gdańska, 
które  odbyło  się  27 sierpnia 2014r.  

 
 

 
Posiedzenie Komisja   rozpoczęła o  godz. 16,00.   
 

Obecni: wg załączonej listy obecności, która stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego 
protokołu.  
 

Lista obecności  innych osób obecnych na posiedzeniu stanowi załącznik nr 2 do niniejszego 
protokołu. 
 

Na  stan 7 (siedmiu) członków Komisji, w  posiedzeniu  uczestniczyło  6 (sześciu), czyli  
było quorum do podejmowania  prawomocnych decyzji.  

Posiedzeniu  przewodniczył  Radny Grzegorz Strzelczyk – przewodniczący Komisji . 
Otwieram posiedzenie Komisji Rewizyjnej. Został Państwu dostarczony porządek 
dzisiejszego posiedzenia. Czy są jakieś  uwagi do przedłoŜonego porządku obrad? Nie 
widzę.  
Komisja, jednogłośnie - 4 głosami za przyjęła następujący porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie  protokołu  Nr 49-7/2014 Komisji Rewizyjnej  z  posiedzenia w 
dniu 25 czerwca  2014r. 
  

2. Opiniowanie projektu uchwały  w sprawie  upowaŜnienia Prezydenta Miasta 
Gdańska do przeprowadzenia postępowania w celu wyboru podmiotu 
uprawnionego do badania sprawozdania finansowego Gminy Miasta Gdańska 
za 2014r. – druk nr 1390 

 
3. Rozpatrzenie  pisma Pani Ewy R. z dnia 18.06.2014r.  dotyczące wymiany 

mieszkania.  
 
4. Rozpatrzenie  pisma Pana  Stanisława L. z dnia 17.06.2014r.  dotyczące  

opłat za garaŜ. 
 
5. Rozpatrzenie skargi  na  Prezydenta Miasta Gdańska złoŜonej  przez  pana   

Adama W.   pismem z dnia 24.06.2014r.  w punkcie 1  dotyczącym  
niezałatwienia skargi  przez Prezydenta  Miasta   oraz  brak nadzoru nad 
działalnością ZDiZ. 

 
6. Rozpatrzenie skargi na Prezydenta Miasta Gdańska  złoŜonej przez  Państwa 

S. pismem z dnia 8.07.2014r.  
 
7. Zapoznanie się z pismem Piekarnia- Cukiernia ……z dnia 27.05.2014r.  dot. 

nieprzestrzegania przez  Saur Neptun Gdańsk SA postanowień uchwały  Nr 
XLVIII/1640.06 RMG z dnia 16 lutego 2006 r. w sprawie uchwalenia 
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Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Miasta 
Gdańska w  zakresie prawidłowości  rozliczeń za odprowadzanie ścieków 
oraz zasad i trybu rozpatrywania reklamacji.  

 
8. Informacja  przedstawiciela Prezydenta Miasta  nt. postępu  remontu 

balkonu  mieszkania przy ul. Lotników Polskich…. 
 
9. Zapoznanie się i omówienie bieŜącej korespondencji.        
 
10. Informacja zespołu kontrolnego  na temat wydatków spółek komunalnych 

bądź z udziałem mienia komunalnego  na  róŜnego  rodzaju sponsoring.   
 
11. Sprawy wniesione, wolne  wnioski 
 
 

PUNKT  1 
Przyjęcie  protokołu  Nr 49-7/2014 Komisji Rewizyjnej  z  posiedzenia w dniu 25 
czerwca  2014r. 

 
Grzegorz Strzelczyk – przewodniczący  Komisji 
Został dostarczony Państwu  protokół z posiedzenia Komisji  Rewizyjnej RMG - Protokół  Nr 
49-7/2014 z dnia  25 czerwca 2014r.  
Czy  są jakieś uwagi  do tego  protokołu?. Nie widzę. Kto jest za przyjęciem  w/w protokołu 
w  przedstawionym brzmieniu?  
Za  4 głosów (jednogłośnie) – Protokół Nr  49-7/2014  został przyjęty  bez uwag 

 
 

PUNKT  2 
Opiniowanie projektu uchwały  w sprawie  upowaŜnienia Prezydenta Miasta 
Gdańska do przeprowadzenia postępowania w celu wyboru podmiotu uprawnionego 
do badania sprawozdania finansowego Gminy Miasta Gdańska za 2014r. – druk nr 
1390 

 
Sprawa: BRMG-S.0006.263.2014 -  Oryginał projektu uchwały  znajduje się w 
dokumentach  sierpniowej sesji  Rady Miasta  Gdańska.  
 
Przedmiotowy projektu uchwały Pani Teresa  Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska. 
Powiedziała między innymi: 
JuŜ czwarty rok badane będzie sprawozdania finansowe Gminy. Trochę chcemy zmienić 
formę  wyboru podmiotu uprawnionego do badania sprawozdania. Ustawa o finansach 
publicznych rozszerzyła kwotę  z wolnej ręki do 30 tysięcy Euro- kwota netto, w związku z 
tym, chcemy wysłać do róŜnych podmiotów  zapytanie. Ogłoszenie przetargu powoduje to, 
Ŝe wygrywa najniŜsza cena, nie moŜna postawić innych dodatkowych wymagań, bo trudno 
takie wymagania określić. Podmiot, który badał nam dwa lata sprawozdanie – kwota  
bardzo niska, ale nie jesteśmy  zadowoleni z tego badania. To nie tyko Urząd jest badany, 
ale  równieŜ jednostki organizacyjne. Wolimy zapłacić więcej, ale Ŝeby to badanie  było 
solidnie przeprowadzone.  
 

Grzegorz Strzelczyk – przewodniczący Komisji  
Czy  do kryterium wyboru ofert nie moŜemy wpisać jakiegoś merytorycznego punktu, 
oprócz  ceny. 
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Pani Teresa  Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
Trudno  to sformułować.  
Dobrze  byłoby, aby biegły  dokładnie sprawdził  te  jednostki  organizacyjne, które 
wybierze do zbadania. 
Komisja po krótkiej luźnej dyskusji dodatkowych wyjaśnieniach, nie zgłaszając  uwag  do 
przedmiotowego projektu uchwały,  przystąpiła do głosowania. 
 

Opinia – Nr 50-8/10-2/2014 
 Komisja Rewizyjna Rady Miasta Gdańska po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień złoŜonych 

przez  Panią Teresę  Blacharska – Skarbnika Miasta Gdańska, jednogłośnie -  6 głosami za – 

pozytywnie zaopiniowała  przedmiotowy  projekt  uchwały.  

PUNKT  3 
Rozpatrzenie  pisma Pani Ewy  R. z dnia 18.06.2014r.  dotyczące wymiany 
mieszkania.  
 
 
Podlega ustawie o ochronie danych osobowych. 
 
 

PUNKT 4 
Rozpatrzenie  pisma Pana  Stanisława L. z dnia 17.06.2014r.  dotyczące  opłat za 
garaŜ. 
 
Podlega ustawie o ochronie danych osobowych. 
 
 

PUNKT  5 
Rozpatrzenie skargi  na  Prezydenta Miasta Gdańska złoŜonej  przez  pana   Adama 
W.  pismem z dnia 24.06.2014r.  w punkcie 1  dotyczącym  niezałatwienia skargi  
przez Prezydenta  Miasta   oraz  brak nadzoru nad działalnością ZDiZ. 
 
Podlega ustawie o ochronie danych osobowych. 
 
 
 

PUNKT  6 
Rozpatrzenie skargi na Prezydenta Miasta Gdańska złoŜonej przez Państwa S. 
pismem z dnia 8.07.2014r.  
 
 
Podlega ustawie o ochronie danych osobowych. 
 

PUNKT  7 
Zapoznanie się z pismem Piekarnia- Cukiernia …… z dnia 27.05.2014r.  dot. 
nieprzestrzegania przez  Saur Neptun Gdańsk SA postanowień uchwały  Nr 
XLVIII/1640.06 RMG z dnia 16 lutego 2006 r. w sprawie uchwalenia Regulaminu 
dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Miasta Gdańska w  zakresie 
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prawidłowości  rozliczeń za odprowadzanie ścieków oraz zasad i trybu 
rozpatrywania reklamacji.  
 

Podlega ustawie o ochronie danych osobowych. 
 

PUNKT  8 
Informacja  przedstawiciela Prezydenta Miasta  nt. postępu  remontu balkonu  
mieszkania przy ul. Lotników Polskich …. 
 
Podlega ustawie o ochronie danych osobowych. 
 
 
 

PUNKT  9 
Zapoznanie się i omówienie bieŜącej korespondencji.        
 
Przewodniczący   poinformował o bieŜącej korespondencji, jaka wpłynęła do Komisji – 
Komisja otrzymała  ja  droga elektroniczna.  
Wpłynęły następujące pisma: 
1. pismo pana Ryszarda O. z  dnia 2.07.2014r. kierowane do Prezydenta  Miasta Gdańska  
2. pismo „Kleopatry”  z dnia 26.06.2014r. kierowane do Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej,   
3. pismo pana Jana T. z dnia 9.07.2014r. kierowane do Zastępcy Prezydenta Miasta 

Gdańska, 
4. pismo Komisji Rozwoju Przestrzennego z dnia 13 sierpnia 2014r. ,kierowane  do Komisji 

Rewizyjne  odpowiedź na wniosek z marca 2014r. 
5. pismo pana Franciszka Z. z dnia 30.06.2014r. kierowane  do Urzędu Miejskiego, 
6. pismo Pana Pawła Z. z dnia 1.07.2014r. kierowane do Urzędu Miejskiego, 
7. pismo Prezydenta Miasta Gdańska z dnia 25.06.2014r.  kierowane do Przewodniczącego  

Rady Miasta Gdańska,  
8. pismo Biura Kontroli UM z dnia 27 czerwca 20114 kierowane  do Państwa Z]. 
Komisja  powyŜsze  pisma  kieruje  a/a. 

 
Ponadto  wpłynęły  dwa pisma: 
1. od Pani H. J. z dnia 26.08.2014r.  w sprawie garaŜy  przy ul. Trawki  - Komisja  wystąpi 

do Prezydenta  o informację i stanowisko  
2. od Wspólnoty Mieszkaniowej  ul. Ukośna  z dnia 13.08.2014r. dot. przejazdu cięŜkich 

pojazdów  i niszczenia nawierzchni ulicy - Komisja  wystąpi do Prezydenta  o 
informację i stanowisko.  

3. Komisja  wystąpi  równieŜ  odo Prezydenta  o informację i stanowisko   do pisma  
Mieszkańców Osiedla Świętokrzyska   dotyczące nieudzielenia odpowiedzi na  pismo 
dotyczące budowy sygnalizacji świetlnej.  

 
 

PUNKT  10 
Informacja zespołu kontrolnego  na temat wydatków spółek komunalnych bądź z 
udziałem mienia komunalnego  na  róŜnego  rodzaju sponsoring.   
 
Grzegorz  Strzelczyk – przewodniczący Komisji  
W zawiązku z  tym, Ŝe Zespół Kontrolny nie uzyskał  wystarczających informacji w 
przedmiocie kontroli odstępuje od jej przeprowadzenia. 
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Kto jest za  takim zakończeniem tematu kontroli? 
• Za 5  głosów jednogłośnie  

Komisja  z taką informacją wystąpi  do Przewodniczącego Rady Miasta Gdańska.  
 
 

PUNKT  11 
Sprawy wniesione, wolne  wnioski 
 
 
W tym punkcie nie zgłoszono  Ŝadnych spraw, w związku z czym prowadzący obrady   - 
przewodniczący  Komisji Grzegorz Strzelczyk  stwierdził wyczerpanie porządku  obrad  i 
zamknął posiedzenie. 
 
Posiedzenie zakończono – godz. 17,00, 
 
 
 
 
                                                                            Przewodniczący 

                                                                      Komisji Rewizyjnej RMG 

 

                                                                         Grzegorz Strzelczyk 

 

 

Protokół sporządziła: 

 

Bogusława Pieklik 

Biuro Rady Miasta Gdańska  

 
 

 
 
 

 


